



المجموعة الدولية للمحاماة
والاستشارات القانونية



المجموعة الدولية للمحاماة والإستشارات
القانونية

International Group for advocacy
and Legal Consultancy

الملف التعريفي

Business presentation



<https://www.yglawfirm.com>

المجموعة الدولية للمحاماة
والاستشارات القانونية



**International Group for
advocacy and Legal
Consultancy**

International Group for advocacy and Legal Consultancy

المجموعة الدولية للمحاماة والإستشارات القانونية بجمهورية مصر العربية ، نقدم مجموعة واسعة من الخدمات القانونية للمؤسسات والشركات والأفراد في مصر وفي دول الشرق الأوسط ودول عديدة، نحن نقدم أفضل الخدمات القانونية والفعالة والموثوقة من أجل مساعدة عملائنا على تحقيق أهدافهم وفق إجراءات قانونية سليمة تتضمن حفظ حقوقهم المادية والأدبية.



About us?!

International Group for advocacy and Legal Consultancy in the Arab Republic of Egypt. We provide a wide range of legal services to institutions, companies and individuals in Egypt, the Middle East and many countries. We provide the best...



خدماتنا القانونية Our legal services



تعتبر المجموعة من كبرى المكاتب المتخصصة المتكاملة في المجالات التالية:

أعمال المحاماة

1. المرافعة أمام جميع المحاكم بكافة درجاتها المختلفة.
2. تأسيس جميع الشركات التجارية بكافة أنواعها.
- 3- إعداد عقود المشاركات التجارية.
4. منازعات الملكية الفكرية.

5. تسجيل ملكية العقارات داخل جمهورية مصر العربية وبحث ملكيتها.

6. إدارة العقارات وإستثمارها وتأجيرها وإعداد كافة العقود القانونية لذلك.
7. تسجيل عقود الوكالات التجارية والعلامات التجارية
8. تنفيذ الأحكام القضائية وتحصيل الديون المستحقة
9. حل المنازعات (الصلح) ومباشرة التحكيم.
- 10- إنهاء كافة إجراءات تصفية الشركات والمشاركات التجارية



**The group is considered one of the largest integrated specialized offices in
:the following fields**

Law work

1- Pleading before all courts of all kinds.

2- Establishing all commercial companies of all types

3- Preparing commercial partnership contracts

4- Intellectual property disputes... s...

**5- Registering real estate within the Arab Republic of Egypt
and examining its ownership.**

**6- Managing, investing and leasing real estate and preparing all legal contracts for
that.**

7- Registration of commercial agency contracts and trademarks

8- Implementing judicial rulings and collecting outstanding debts

9- Resolving disputes (reconciliation) and conducting arbitration.

10- Ending all procedures for liquidating companies and commercial partnerships



11- إعداد عقود التوظيف

12- إعداد جميع أنواع العقود ومنها على سبيل المثال : عقود المقاولات والصيانة والتشغيل وعقود نقل التكنولوجيا وعقود البيع بجميع أنواعه سواء الواردة على عقار أو منقول وعقود الشركات وعقود الإيجار.

ثانياً: الإستشارات القانونية وصياغة العقود والدراسات والأبحاث

1. تقديم الإستشارات القانونية وإبداء الرأي في كافة المجالات القانونية.
2. صياغة ومراجعة العقود والاتفاقيات التجارية
3. إعداد الدراسات والأبحاث القانونية المتخصصة

ثالثاً: إعداد الموارد البشرية

1. تقوم المجموعة بإعداد الموارد البشرية المتخصصة وتأهيلها
2. توفير المتخصصين في الشئون القانونية والإدارية للشركات
3. إعداد الدورات التدريبية المتخصصة في المجالات القانونية والإدارية المختلفة.



11 - Preparing employment contracts.

12- Preparing all types of contracts, including, for example: contracting, maintenance and operation contracts, technology transfer contracts, sales contracts of all kinds, whether on real estate or movable property, corporate contracts, and lease contracts.

Second: Legal consultations, contract drafting, studies and research

1- Providing legal consultations and expressing opinions in all legal fields.

2 - Drafting and reviewing commercial contracts and agreements

3- Preparing specialized legal studies and research

Third: Preparing human resources

1- The group prepares and qualifies specialized human resources

2 - Providing specialists in legal and administrative affairs for companies

3 - Preparing specialized training courses in various legal and administrative fields.

نقدم لك دعماً قانونياً كاملاً أمام كافة المحاكم والدوائر القضائية في مصر

قضايا مدنية

القضايا ذات الطابع أو التي يحكمها القانون المدني والتعلقة به مثل القضايا النزاعات العقارية والمطالبات المالية والتعويضات والقضايا المتعلقة بعقود الإيجارات والقضايا المتعلقة بعقود الإنشاءات الهندسية والمتعلقة بعقود البيع وعموم قضايا العقود والإلتزامات.

قضايا تجارية

القانون التجاري هو مجموعة من القواعد القانونية التي تحكم ممارسة الأعمال التجارية والتجار وتحدد النظام القانوني المطبق، وهو يعد أحد فروع القانون الخاص وتحديدًا قانون الأعمال.

قضايا المصريين في الخارج

جميع أنواع قضايا المصريين في الخارج

We provide you with full legal support before all courts and judicial departments in Egypt

Civil cases

Issues of a nature or governed by civil law and related to it, such as real estate disputes, financial claims, compensation, issues related to lease contracts, and issues related to engineering and construction contracts.

Commercial issues

Commercial law is a set of legal rules that govern the practice of business and merchants and determine the applicable legal system. It is considered one of the branches of private law, specifically business law.

Issues of Egyptians abroad

All types of issues for Egyptians abroad

حماية حقوق الملكية الفكرية بجميع أنواعها

تنفيذ الأحكام القضائية داخل مصر وخارجها

نساعدك في تنفيذ الأحكام القضائية داخل مصر وخارجها

تصميم وتطوير القواعد التنظيمية الإدارية

نقوم بتصميم وتطوير القواعد التنظيمية الإدارية المناسبة للشركات والمؤسسات ووضع النظم الفعالة للسياسات والإجراءات الإدارية وتصنيف وتوصيف الوظائف الفنية الإدارية

تصفية الشركات وقسمتها

نقوم بتصفية الشركات وقسمتها بإحترافية تامة

تسوية النزاعات والصلح

نقوم بتسوية النزاعات والصلح بالطرق الودية والعرفية

Trademark registration

We register trademarks and commercial agencies of all kinds, as well as franchise contracts, industrial licenses, and patents

Customs Clearance

We solve all customs clearance problems as quickly as possible

International arbitration

Conducting arbitration in various types of disputes by the office's arbitrators accredited by international arbitration centers.

Establishing companies

Establishing and registering companies, preparing their internal records and classifying them

تسجيل العلامات التجارية

نقوم بتسجيل العلامات والوكالات التجارية بأنواعها وكذلك عقود الامتياز والتراخيص الصناعية وبراءات الاختراع

تخليص جمركي

نقوم بحل جميع مشاكل التخليص الجمركي في أسرع وقت ممكن

تحكيم دولي

القيام بالتحكيم في شتي انواع المنازعات من قبل محكمي المكتب المعتمدين لدى مراكز التحكيم الدولي.

تأسيس الشركات

تأسيس وتسجيل الشركات وعمل لوائدها الداخلية وتصنيفها

Cyber crimes

Electronic crimes and related crimes of hacking, insults, slander, and accessing websites without a license.

Legal advice

Providing legal consultations in various specializations, studying all types of cases, and pleading them before all judicial departments

Marriage counseling

Consultations on marriage to foreigners, completion of marriage procedures from Egypt, correction of the legal status of common-law marriages, proof of lineage, and proof of Egyptian nationality.

Preparing memorandums, studies and employment contracts

We prepare memorandums, studies, and specialized legal and commercial research.

We also prepare employment contracts and regulations of violations and penalties for commercial institutions.

الجرائم الإلكترونية

الجرائم الإلكترونية وما يتعلق بها من جرائم القرصنة والسب والقذف والدخول لمواقع إلكترونية بدون ترخيص.

الإستشارات القانونية

تقديم الاستشارات القانونية في مختلف التخصصات ودراسة القضايا بكافة أنواعها والترافع بشأنها أمام كافة الدوائر القضائية

استشارات الزواج

استشارات في الزواج من الأجانب وتمام إجراءات الزواج من مصر وتصحيح الوضع القانوني للزواج العرفي وإثبات النسب وإثبات الجنسية المصرية.

إعداد المذكرات والدراسات وعقود العمل

نقوم بإعداد المذكرات والدراسات والبحوث القانونية والتجارية المتخصصة وأيضاً نقوم بإعداد عقود العمل ولوائح المخالفات والعقوبات للمؤسسات التجارية.

Protecting intellectual property rights of all kinds

Implementing judicial rulings inside and outside Egypt

We help you implement judicial rulings inside and outside Egypt

**Design and development of administrative
organizational rules**

We design and develop appropriate administrative organizational rules for companies and institutions, develop effective systems for administrative policies and procedures, and classify and describe administrative technical jobs

Liquidation and division of estates

We liquidate and divide estates with complete professionalism

Conflict settlement and reconciliation

We settle disputes and reconciliation by amicable and customary methods

وتباشر المجموعة عملها بمعرفة نخبة من أفضل الخبراء من
المستشارين وأساتذة الجامعة والباحثين القانونيين المدعومين بنخبة
من الإداريين وباستخدام أحدث الوسائل العلمية والإلكترونية
وبالاطلاع المستمر على الجديد في مجالات عمل الشركة وبما يمكن
الشركة من تقديم خدماتها على أعلى مستوى من الجودة والمصداقية.

كما تقوم المجموعة بمباشرة عملها من خلال مركزها الرئيسي أو من
خلال فروعها في مختلف محافظات جمهورية مصر العربية، كما
تسعى الشركة جاهدة لتغطي خدماتها لجميع الدول العربية بالتعاون
مع مكاتب المحاماة المتخصصة التي ستكون تابعة للمجموعة حرصاً
على التوسع والتنوع في تقديم الخدمات القانونية على أعلى مستوى.

The group carries out its work with the knowledge of an elite group of the best experts, including consultants, university professors, and legal researchers, supported by an elite group of administrators, using the latest scientific and electronic means, and constantly reviewing the latest developments.

The group also carries out its work through its main center or through its branches in various governorates of the Arab Republic of Egypt. The company also strives to cover its services to all Arab countries in cooperation with law firms.





المجموعة الدولية للمحاماة
والإستشارات القانونية



فريق العمل:-

فريق من المحامين ذو خبرة عالية، وتقدم المجموعة الدولية للمحاماة والاستشارات القانونية مستوى عالي جداً من الإحترافية والخبرة في التعامل مع القضايا بجميع أنواعها، فلا تتردد أبداً في بالتواصل معنا لحل جميع قضاياك.

Team work:-

A team of highly experienced lawyers, and the International Group for advocacy and Legal Consultancy provides a very high level of professionalism and experience in dealing with cases of all kinds, so do not hesitate to contact us for a solution.



المجموعة الدولية للمحاماة
والاستشارات القانونية



الأهداف:-

تزويد موكلينا بأفضل إستشارة وخدمة قانونية ممكنة. ونسبة عالية في نجاح القضايا 99%، وأنت تستحق أمهر محامين بمصر، حيث أن مؤسستنا بدأت في عام 2001 ومنذ البداية ونحن نقوم بخدمة عملائنا بكل الموارد المتاحة لدينا بأعلي مستوى من المهنية، وذلك ما يجعل مؤسستنا وموكلينا من أمهر المؤسسات في مصر والوطن العربي.

Objectives:-

Providing our clients with the best possible legal advice and service. The high success rate of cases is 99%, and you deserve the most skilled lawyers in Egypt, as our organization began in 2001 and from the beginning we have been serving our clients with all available resources.



عملائنا:-

الأفضل في المجال ، نفتخر بعملائنا ونشكرهم على ثقتهم في المجموعة الدولية للمحاماة
والإستشارات القانونية .

Our Clients:-

**The best in the field, we are proud of our clients and thank them for their trust in the
International Group for advocacy and Legal Consultancy**



المجموعة الدولية للمحاماة
والإستشارات القانونية



المجموعة الدولية للمحاماة والإستشارات القانونية

International Group for advocacy and Legal Consultancy



📍 **بناية شباب المهندسين - أمام فندق انتركونتنتال ستي قارز 20
إمتداد مكرم عبيد - الدور الخامس - مدينة نصر أول - القاهرة
مع توافر بروتوكولات تعاون بالأشتراك مع مجموعة من مكاتب
المحاماه الدولية العربية والأجنبية**



المجموعة الدولية للمحاماة
والاستشارات القانونية



المجموعة الدولية للمحاماة
والإستشارات القانونية

